

The Bureau of the Congress / Le Bureau du Congrès

CG-BUR(2022)47-68

Bilingual / *Bilingue*

13 July / *juillet* 2022

Decision taken by the Bureau by written procedure on 13 July 2022

Décision prise par le Bureau par procédure écrite le 13 juillet 2022

Document sent for approval to Bureau members on 11 July 2022 /

Document envoyé pour approbation aux membres du Bureau le 11 juillet 2022

The Bureau of the Congress, by written procedure on 13 July 2022, concerning:

- ➔ **the Congress Bureau meeting (23 September 2022):**
- approved the holding of the meeting in Lelystad, the Netherlands, at the invitation of the King's Commissioner of the Province of Flevoland, Congress President Leen Verbeek;
 - noted that this meeting would be held as an in-person meeting and that interpretation would, without constituting a precedent for future meetings and with the agreement of the members concerned, be provided only in the official languages English and French.
-

Le Bureau du Congrès, par procédure écrite le 13 juillet 2022, concernant :

- ➔ ***la réunion du Bureau du Congrès (23 septembre 2022) :***
- *a approuvé la tenue de la réunion à Lelystad, aux Pays-Bas, à l'invitation du commissaire du roi de la province de Flevoland, le président du Congrès Leen Verbeek ;*
 - *a noté que cette réunion se tiendrait en personne et que l'interprétation serait, sans constituer un précédent pour les réunions futures et avec l'accord des membres concernés, assurée uniquement dans les langues officielles anglais et français.*